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Een papieren nieuwsbrief? 

U vindt de papieren VvE-nieuwsbrief in uw brievenbus. Zo willen wij ervoor zorgen dat iedereen in deze flat— dus ook elke huurder — op de 

hoogte blijft van zaken aangaande ons flatgebouw. Eigenaren krijgen de nieuwsbrief ook per e-mail. Bent u eigenaar en hebt u de digitale 

versie niet gekregen? Stuur dan een mailtje aan het VvE-bestuur (vve@vanvollenhovenlaan.nl).  

For English see the other side 

 Ondergrondse containers 

Sinds een paar weken is ‘onze’ papiercontainer vervangen door 

een slimme container. Een hele vooruitgang! hij vermaalt het 

papier zodat er meer in kan en bij de reinigingsdienst kunnen ze 

zien of hij geleegd moet worden. Het komt nu bijna niet meer voor 

dat er kartonnen dozen e.d. naast de container staan.  

Nu we het toch over die containers hebben: sommige mensen 

hebben blijkbaar niet door dat er 4 containers voor restafval staan. 

Als die ene container vol is, stop je rommel dan in een van de drie 

andere.  NB: Je vuilniszak midden in de nacht domweg over de 

balustrade gooien is gevaarlijk, vies en idioot. 
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Robert Camphuysen 

Al ruim tien jaar woon ik op nr. 225. 

Mijn vrouw en ik hebben twee lieve 

dochters. Ik werk bij de Gemeente 

Utrecht en ben een groot voorvechter 

van een schone stad. Ik houd ons 

containereiland dan ook nauwlettend in de gaten. 

Het was bepaald niet zonder aarzeling dat ik mij 

aanmeldde als bestuurslid van de VvE. Daarna werd ik 

prompt tot voorzitter gebombardeerd. Voorlopig ga ik 

het voor één jaar proberen en wie weet, misschien 

bevalt het wel zo goed dat ik er nog een paar jaar aan 

vastplak. 

Nieuwe bestuursleden 

Helaas moest VvE-voorzitter Alinda Drogt haar 

bestuurstaken om gezondheidsredenen 

neerleggen. Het goede nieuws is, dat zich tijdens 

de ALV 2023 twee nieuwe bestuursleden hebben 

aangemeld, die voorlopig nog samen met interim-

bestuurder Luuk Overman de klus gaan klaren. 

Luuk wil zijn bestuursfunctie nu zo spoedig 

mogelijk beëindigen. Er is dus dringend behoefte 

aan nieuwe kandidaten! Robert Camphuysen 

wordt onze nieuwe voorzitter en het 

aanspreekpunt voor bestuurszaken. Ria van der 

Rijst wordt algemeen bestuurslid. Elders in deze 

nieuwsbrief stellen zij zich voor. 

Officiële collecte of oplichting? 

Zoals onlangs weer is gebleken, heeft niet elke collectant goede bedoelingen. Een jongeman kwam geld ophalen voor 

maandverband en tampons voor arme meiden (menstruatiearmoede). Kon men hem wellicht ook een plezier doen met wat 

van die drogisterijartikelen i.p.v. geld? Nee, daar had hij totaal geen belangstelling voor. 

Het verdient de voorkeur om geen vreemden toegang te verlenen tot de flat. Als u toch wilt opendoen voor collectanten, 

controleer dan eerst bij CBF of ze toestemming hebben om die week te collecteren. 

Ria van der Rijst 

Ik woon nu 20 jaar op nr. 139. Sinds 

een jaar of vijf vorm ik de (1-persoons) 

schoonmaakcommissie van de VvE. 

Dat houdt in dat ik met de 

professionele schoonmakers bespreek 

wat er wanneer gedaan moet worden. 

Natuurlijk let ik erop dat dat ook 

gebeurt, al ben ik daar wel iets minder strikt in dan 

vroeger. Waarom ik lid ben geworden van het VvE-

bestuur? Tja, er was niemand anders die zich meldde 

en iemand moet het toch doen. Ik heb geen 

bestuurservaring, dus ik laat het allemaal maar een 

beetje op me af komen. De schoonmaak blijft natuurlijk 

mijn ‘speerpunt’. 

Algemene ruimte 

De entrees, de liften, de trappenhuizen en de galerijen zijn van ons allemaal. Dat betekent dat alle eigenaren en huurders 

ze mogen gebruiken en ze netjes moeten houden alsof het een stukje van hun eigen appartement is. Om de zaak schoon te 

houden wordt er 9 uur per week professioneel schoongemaakt (uitgezonderd de galerijvloeren!). Die schoonmaker wordt 

door alle eigenaren samen betaald. Voor meer schoonmaakuren is het budget niet toereikend. Maar met 80 huishoudens in 

een gebouw wordt er ook buiten die 9 uur per week weleens iets vuil. Is het úw vuilniszak die gelekt heeft? Zijn het úw 

moddersporen op de galerij? Is úw huisdier erg aan het verharen? Ruim het dan zelf op zoals u dat in uw eigen 

appartement ook zou doen (dat hopen we tenminste). 


